Min Ubec舵机分电板

产品特征：
· 双电源输入有效提高供电稳定性，有效避免使用单块供电电池时因接触不良引起的事故
· 集成电子开关，与传统机械开关相比有着更高的安全性和稳定性
· 输入/输出电压显示切换开关
· 9通道输入，16通道输出（1分2），1路控制CDI熄火开关
· 集成CDI远程熄火开关，使得飞行更加安全
· 独立CDI供电模块，使接收机与CDI电源之间完全隔离杜绝高频干扰
· 集成20AUBEC（MXA:30A），为舵机提供充足的工作电流
· 4.8-9.7V输出电压，适应各种高低压舵机
· 独立5V线性降压芯片为接收机单独提供纯净工作电源
· 5颗LED实时指示分电板工作状态
· 专用接收机安放位置，有避免因意外炸机导致接收机损坏
· 配合分电板开关电压表使用可以实时显示输入，输出电压值
技术参数：
· 工作电压：7-13V 
· 舵机工作电流，电压：0-20A，4.8-9.7V（出厂电压值为5.2V)
· 重量：80g
· 体积：116mm（长）*68mm（宽）*13mm（高） 
· 工作温度：-20-85 摄氏度
功能说明：
	A
	1-8通道输入端
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	B
	1-8通道输出端
	

	C
	CDI熄火开关控制通道/接遥控器开关通道
	

	D
	海绵缓冲垫，接收机安放位置
	

	E
	接收机捆绑魔术扎带
	

	F
	输出电压调节4.8-9.7V
	

	G
	CDI工作电源指示灯
	

	H
	CDI电源输出端
	

	I
	CDI电源输入端
	

	J
	CDI电源电压指示灯
	

	K
	分电板电源开关
	

	L
	输入/输出显示电压切换（需要配合分电板开关电压表使用）
	

	M
	电池1输入端
	

	N
	电池2输入端
	


CDI电源供电指示灯状态：
	绿灯长亮
	绿灯闪烁
	红灯长亮
	红灯闪烁

	电压高于4.8V
	4.5-4.8V
	4.2-4.5V
	电压低于4.2V


为使您能顺利安全地使用本产品，请详细阅读产品使用说明书。如还有不明白的问题或对本产品有任何意见或建议可电邮至：rccskj@163.com/rccskj@yahoo.cn
www.rccskj.com
Min Power Box Ubec
Produce features:
· Double power input to improve the stability of power supply, which can effectively avoids the accident cause by poor contact of a single block of power batteries.
· Compared with the traditional mechanical switch integrated electronic switch has a higher security and stability.
· Input / output voltage display switch
· Nine channels for input, and sixteen channels for output.(every one channel input with two channels output ), one channel CDI remote flameout switch.
· Integrated CDI remote flameout switch, making flying safer
· Independent CDI power supply socket. Receiver power completely separates with the CDI power, so you should not worry about that CDI arouses high frequency signal will interfere the receiver.
· Integrated 30ABEC ( MXA: 40A ), which can provide sufficient current to the actuator.
· 4.8-9.7V output voltage, to adapt to a variety of high and low voltage actuator.
· Independent 5V linear regulator which provide a separate pure working power supply to the receiver.
· Five leds display the distribution board’s working states.
· Special place is designed for receiver to avoid the accidental from bombing damage in receiver.
· Optional voltage meter of the distribution board can display real-time input/output voltage
Technology parameters:

· Working voltage: 7-13V
· Steering current, voltage :0-20A ,4.8-9 .7 V (factory voltage is 5.2V)
· Weight: 80g
· Volume:116mm(long)*88mm(wide)*13mm(height)
· Working temperature:-20℃ to 85℃.
Function description:

	A
	1-8  input channel
	

	B
	1-8  output channel
	

	C
	CDI remote flameout switch control channel / switch of remote controller channel
	

	D
	A padded cushion，location of the receiver.
	

	E
	Receiver binding with magic ribbon.
	

	F
	Regulate output voltage value: 4.8-9.7V
	

	G
	CDI working power indicator light.
	

	H
	CDI power output terminal.
	

	I
	CDI power input terminal.
	

	J
	CDI power voltage indicator light.
	

	K
	CDI power voltage indicator light.
	

	L
	Input / output voltage display switch

（use the optional voltage meter of the distribution board）
	

	M
	The first channel battery input terminal
	

	N
	The second channel battery input terminal
	


CDI signal states of the power supply:
	The green light on
	The green light flash
	The red light on
	The red light flash

	Voltage above 4.8V
	4.5V-4.8V
	4.2V-4.5V
	Voltage below 4.2V


In order to make your use of the governor security and successfully, please read the manufacturer's instruction carefully. If you do not understand some of the products or have any comments or suggestions, welcome to E-mail to :rccskj@163.com/rccskj@yahoo.cn. Thank you!

www.rccskj.com















